
Epidemiudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 4. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 97
Da antallet af intensiv patienter med corona er begrænset til ca. 70 personer, hvad er så 
årsagen til, at man ikke screener dette begrænsede antal indlagte, da det vel sundheds
mæssigt er relevant at vide, hvilken variant de er smittet ved?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars Boje Mathiesen (NB).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Mathiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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